
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 12. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 czerwca 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Do mojego biura senatorskiego zwracają się mieszkańcy, za pośrednictwem swoich przedstawicieli w sa-

morządach lokalnych, zaniepokojeni dużą liczbą stawianych w pobliżu siedzib ludzkich stacji bazowych tele-

fonii komórkowych. Wiele samorządów otrzymuje petycje dotyczące lokowania wyżej wymienionych urzą-

dzeń w bezpośrednim sąsiedztwie osiedli mieszkaniowych i miejsc wypoczynku mieszkańców. W petycjach 

są przywoływane opinie naukowe odnośnie do szkodliwości promieniowania z tych urządzeń. Funkcjonujące 

w obiegu publicznym zdania co do oceny zagrożenia ze strony tych inwestycji są podzielone. Duży opór bu-

dzi też krótki termin regulacji, obligujący do podjęcia robót w ciągu 3 dni. 

W związku z tym, że problem nie jest jednostkowy i może budzić protesty społeczne, proszę o informację, 

czy jest przewidywana zmiana przepisów oddalająca lokowanie stacji bazowych telefonii komórkowych od 

zabudowań mieszkalnych i miejsc wypoczynku (parków, ogródków działkowych etc.). 
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